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Minnesanteckningar från upptaktsmöte i Seniorhuset  

den 22 januari 2024 kl.14.00-15.30. 

Närvarande 41 personer. 

1. Ordförande Steinar Holmström hälsade alla hjärtligt välkomna, 

särskilt de som kom för första gången. Men en lite tjuvstart har 

det varit med pub-kväll och gubbdagis. 

2. Anfel Naadji från Botkyrka kommun, socionom till yrket, har det 

intressanta uppdraget att arbeta för att Botkyrka blir en 

äldrevänlig kommun. Hon kan inte göra det själv, utan behöver 

först och främst stöd av lokala politiker. Men främst av allt 

behöver hon hjälp med att vi som organisation framför våra tips 

och önskemål. Inom kort kommer det att finnas en enkät på 

kommunens hemsida för alla att besvara. Projektet är initierat 

av WHO och man har åtta områden att skriva om i sin ansökan 

om att få bli en äldrevänlig kommun. Det rör sig om transporter, 

bostäder, social delaktighet, social inkludering, möjlighet till 

jobb och volontärarbete, lättillgänglig information, hälsa och 

sjukvård samt närhet till grönområden. 

3. Anneli Hållén från Korpen Huddinge-Botkyrka berättade om 

Hälsoklubben, men först måste vi resa på oss! En stunds på 

stället gymnastik var vi med om, och det behövdes. Anneli 

berättade om de olika aktiviteter som finns inom korpen. Det är 

en kostnad för de olika träningstillfällen och vi fick broschyrer 

med upplysningar om detta. 

4. Miguel Guiaro redogjorde för bostadgruppens arbete. Den 

enkät som har kunnat besvaras på nätet, fanns i pappersupplaga 

för dem som ville fylla i den vid mötet. Det kom frågor om det 

pågår något samarbete i hela kommunen, men bara via SPF. De 



har fått möjlighet att sända ut enkäten till sina medlemmar som 

är spridda över Botkyrka kommun. 

5. En fikapaus vidtog, då vi åt goda smörgåsar med ost, leverpastej 

eller rostbiff och drack te eller kaffe till. Marianne Olovsson, 

Ann-Marie Blomster och Britt-Louise Karlsson hade ordnat detta 

så fint! 

6. Steinar berättade sedan om alla aktiviteter som väntar och slog 

ett särskilt slag för nästa månadsmöte då Harald ska berätta om 

sitt liv vid ett mikroskop och vad man kan hitta där. Steinar 

puffade också för årsmötet den 18/3. Kari berättade om 

promenader, som nu under vintern utgår från Seniorhuset. Ove 

berättade om kommande dagsutflykter, först en trerätters lunch 

den 10/4 på Novisen, en dagsresa till Lena Linderholm den 16/4 

och så en hemlig resa den 30/5. Aktivitetsschemat delades ut, 

och där finns ännu mer att se och vara med på. 

7. Steinar delade ut listor för hugade att skriva på. Där fanns 

förslag på arbetsgrupper till åtta olika aktiviteter. Listorna gick 

runt. 

8.  Dragning i lotteriet avslutade möte. Några glada vinnare blev 

det och en del fick gå fram två gånger. De hade nog köpt riktigt 

många lotter! 

9. Steinar avslutade mötet och tackade alla som kommit! 
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